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INFORMATIEVE RAAD 18 OKTOBER 2018 
Notulen van de vergadering 

 

Voorzitter: mevrouw H. van ‘t Riet 

Griffier: de heer H. Nubé 

 

Tevens aanwezig: de heer J.V. Douw (GL), mevrouw N. van Engelen (GL), mevrouw Y. 

Yildiz-Kaya (GL), de heer K. de Haan (D66), de heer R. Poelwijk (D66), de heer F.B. 

Simonetti (D66), de heer J.A. Jägers (VVD), de heer E.H. Timmer (VVD), mevrouw B.H.M. 

Wielage (VVD), de heer F.W. Geerts (PvdA), mevrouw S. Kuilman (PvdA), de heer N.C. 

Portegijs (PvdA), mevrouw R. Herder (OPD), de heer M. Sanders (LD), de heer L.R. Smits 

(LD), de heer W. Advokaat (OD) en mevrouw M.P.H. de Graaff (CDA)  

Vanuit college aanwezig: wethouder J.D.W. Klaasse, wethouder J.W. Nuijens en wethouder 

A.J.M. Scholten 

 

 

Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststellen agenda 

 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

Met de agenda wordt ingestemd. 

 

Inspreken gesubsidieerde instellingen en bewoners over de begroting 2019 

 

De voorzitter zegt dat er twee insprekers op de agenda staan, namelijk de Stichting 

Assalaam en VluchtelingenWerk. 

 

Mevrouw Van Schoot (VluchtelingenWerk Diemen) meldt dat VluchtelingenWerk voor 

Diemen de statushouders begeleidt. Er zijn dit jaar 32 statushouders geplaatst en er worden 

nu 64 volwassenen begeleid en 51 minderjarigen. Hiervoor worden veel vrijwilligers 

ingeschakeld en er wordt ook gebruik gemaakt van statushouders die al verder zijn, tolken 

en andere diensten verlenen. Daarnaast zijn er een taalcoachcoördinator en 40 taalcoaches. 

Er wordt extra aandacht besteed aan het bereiken van vrouwen omdat het belangrijk is dat 

zij meer naar buiten gaan en zich realiseren dat ze hun eigen broek moeten ophouden in de 

toekomst. 
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De digitalisering is een toenemende uitdaging voor cliënten en vrijwilligers omdat er voor alle 

dienstverlening tegenwoordig een account nodig is. Dat vergt veel geduld om formulieren te 

kunnen invullen. Kinderen van vluchtelingen behoren tot de doelgroepkinderen. De kinderen 

van 0-4 jaar kunnen deelnemen aan de vve. Dat betekent dat met de 

ouderencontactfunctionaris de kinderen worden toegeleid naar de spelinloop, de 

peuterspeelzalen, spel-in-huis en de voorleesexpress. 

Ouders helpen niet meer op de peuterspeelzaal en dat is een gemis. Ook voor de oudere 

kinderen is er behoefte aan taalondersteuning. Kinderen in het basisonderwijs begrijpen toch 

nog de schoolopdrachten niet goed en hebben behoefte aan extra ondersteuning. Bekeken 

wordt hoe daar met de scholen, de SWD en de ouderencontactfunctionaris wat kan worden 

opgezet. 

Jongeren onder de 18 jaar kunnen vijf dagen naar school. Iemand net boven de 18 gaat drie 

dagen drie uur naar school en moet de rest van de tijd zien door te komen. Het zou goed zijn 

als zij ook de mogelijkheid krijgen om vijf dagen naar school te gaan. Wellicht zijn daarvoor 

in samenwerking met Amsterdam mogelijkheden. Veel jongere alleenstaanden zitten thuis, 

piekeren te veel en krijgen daardoor stress. 

Daarnaast wordt aan volwassenen taaleducatie aangeboden. Daarvoor worden mensen 

gezocht die als taalcoach één keer per week met hen oefenen. Er zijn nu ruim 40 

taalkoppels. Dat zijn vrijwilligers en het zou een goede zaak zijn als dat wat steviger kan 

worden neergezet in contacten met scholen, Oba en anderen. Voor de uitvoering van dit 

project wordt € 15.000 gevraagd zodat iemand hiervoor kan worden aangetrokken. 

In 2017 is samen met de gemeente en de GGD een onderzoek geweest naar de gezondheid 

en hoeveel mensen gebruik maken van psychiatrische of psychologische hulp. Dat bleek een 

hele grote groep te zijn. Vervolgens zijn er afspraken gemaakt met De Brede Hoed voor 

kortere lijnen en betere communicatie daarover maar dit moet nog veel beter worden 

opgepakt omdat er te weinig bekendheid is over wat het betekent om hier te komen en de 

stress van naar school gaan en de inburgering halen binnen bepaalde tijd enz. Daarom zou 

moeten worden gestart met een mindfitworkshop waardoor de mensen leren wat ze zelf 

kunnen doen om stress te verminderen, met gezonde voeding en bewegen waardoor ze 

beter kunnen integreren. De workshop kost € 4500 voor een groep van 15 personen. 

In 2019 gaat VluchtelingenWerk verhuizen. Er is overleg geweest met De Brede Hoed en 

verwacht wordt dat daardoor een goede impuls kan worden gegeven aan de samenwerking 

waardoor een betere dienstverlening aan de cliënten kan worden geleverd. 

 

Ons Diemen vraagt hoe groot de groep 18+ is. 

 

Mevrouw Van Schoot zegt dat de groep van 18-26 jaar 12-15 mensen bedraagt. 

 

GroenLinks vraagt of de groep 18+ naast taallessen ook de mogelijkheid krijgt om activiteiten 

te doen of vrijwilligerswerk in combinatie met taal. 

 

Mevrouw Van Schoot antwoordt bevestigend. Meestal leren jongeren sneller door de 

taalcoaching en gaan ze daardoor sneller door het programma heen maar drie keer drie uur 

is heel weinig in een week, zeker wanneer je alleen bent en nog weinig contacten hebt. Dan 

vervelen ze zich maar ze kunnen gaan naar het taalcafé, extra taallessen volgen en 

meedoen met sport maar in het begin is dat lastig als ze de taal nauwelijks spreken. 
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De heer Amrani (Stichting Assalaam) geeft aan dat er al een aantal gesprekken zijn gevoerd 

op het gemeentehuis. Marokkanen zijn niet helemaal in beeld in Diemen en daar wil de 

stichting graag verandering in brengen. In de toekomst zal worden geprobeerd om meer 

zichtbaar te zijn en communicatief en sociaal bezig te zijn. Op het plein wil de stichting in 

2019 een iftar houden. Spreker is een jaar geleden bij de stichting gekomen. Er zijn veel 

mensen weggegaan en nieuwe erbij gekomen. De overeenkomst van de locatie was er niet 

waardoor geen verzekeringen konden worden afgesloten. Daarom was het ook niet mogelijk 

om apparatuur te kopen. Het is een hele kwalijke zaak dat de gemeente dit niet oppakt. Voor 

2019 wordt wel geprobeerd om een subsidie van de gemeente te krijgen. De subsidie over 

2018 is vastgehouden waardoor er eigenlijk niets gedaan kon worden. De gemeente 

betaalde alleen de huur van de locatie aan de Emmastraat. Er waren afspraken met de 

scouting waarmee het pand wordt gedeeld dat de stichting er op bepaalde tijden moest zijn. 

Er was een soort slot op de deur gezet waardoor mensen van de stichting na die tijden niet 

meer erin konden. 

De stichting is van plan om in 2019 de stoute schoenen aan te trekken om af te rekenen met 

de problemen in 2016, 2017 en 2018 en wil proberen om in 2019 een goede basis neer te 

zetten zodat de dienstverlening kan worden uitgebreid. In 2018 is een begroting ingediend 

maar de stichting kreeg een soort afwijzing dat het niet kon voor dat bedrag. Dit is de enige 

Marokkaanse stichting in Diemen waarvoor best wat meer aandacht mag zijn en de stichting 

wil meer geldelijke steun om dingen voor elkaar te krijgen. Pas nadat de activiteit is gedaan 

kan een subsidie worden ontvangen en dat werkt niet. Er is al geprobeerd om een eigen 

bijdrage in te voeren. Er worden nu slechts de ouderen bereikt en die kijken alleen maar tv 

en drinken koffie. Verder zijn er bijna geen activiteiten. De stichting heeft voor 2019 graag 

extra geld om de organisatie goed neer te kunnen zetten. Er is een nieuwe website. 

Geprobeerd zal worden om in 2019 het geld goed te besteden en goed te verantwoorden en 

om echt resultaten te halen. Daarom verzoekt spreker om steun van de raad voor de 

subsidieaanvraag 2019 die ingediend gaat worden. De subsidieaanvraag is niet op tijd 

gedaan omdat het bestuur het een beetje zat was met het idee dat de gemeente toch niets 

geeft. Dat kan echter niet zo. De stichting moet juist proberen om een goede dialoog met de 

gemeente te houden. Als de huur is betaald blijft er misschien nog € 1500 van de subsidie 

over en dat schiet niet echt op. Assalaam heeft meer steun en begrip nodig voor bepaalde 

zaken die de stichting graag wil doen. De raad zal worden uitgenodigd om eens langs te 

komen waardoor zij kan zien wat er gebeurt en wat de ambities zijn. De stichting wil de 

(hang)jongeren meekrijgen in dit verhaal zodat ze zien dat er mogelijkheden zijn. Dan gaat 

het ook om mensen die dreigen weg te vallen en terrorisme, mensen die zich buitengesloten 

voelen laten meedoen door sport of andere activiteiten. 

 

VVD geeft aan dat de werkgroep subsidies graag bij de stichting langskomt. Daar zal 

binnenkort een afspraak voor worden gemaakt. De stichting is al enige tijd bezig en de 

gemeente heeft er geld aan gegeven. De basis had er dus al moeten zijn. Wat heeft de 

stichting de afgelopen jaren gedaan voor de Marokkaanse gemeenschap in Diemen? 

 

De heer Amrani zegt dat de stichting er niet alleen is voor de Marokkaanse mensen in 

Diemen maar voor iedereen. De stichting wil meer zichtbaar zijn voor de mensen die zich 

erbij willen aansluiten om activiteiten te doen. In de afgelopen tijd is aandacht besteed aan 

brandveiligheid. Veel mensen gaan echter naar Amsterdam om daar activiteiten te doen 

terwijl die activiteiten ook in Diemen zouden kunnen plaatsvinden. Voor de activiteiten 



4 

 

omtrent brandpreventie is de brandweer uit Amsterdam ingeschakeld terwijl Diemen een 

eigen brandweer heeft. Er zijn geen contacten met de gemeente of andere instanties. De 

achterban vindt meer steun in Amsterdam. 

 

Ouderenpartij Diemen vraagt hoe lang de stichting al bestaat in Diemen. 

 

VVD constateert dat de stichting al 10 jaar een structurele subsidie van de gemeente 

Diemen ontvangt. 

 

Ouderenpartij Diemen vraagt hoe het komt dat de zaken nog niet in orde zijn terwijl de 

stichting al meer dan 10 jaar bestaat. Het verwijt wordt geuit dat voor zaken steeds naar 

Amsterdam wordt gegaan maar de stichting moet zijn best doen om ervoor te zorgen dat ze 

zichtbaar is in Diemen. Het lijkt erop dat de heer Amrani te goeder trouw is maar te weinig 

kennis heeft om ervoor te zorgen dat de stichting meer bekendheid krijgt. Bovendien zegt hij 

dat de stichting niet alleen voor de Marokkanen is maar dat klopt niet. 

 

De heer Amrani zegt dat de stichting niet alleen voor de Marokkanen is maar er wordt een 

sticker opgeplakt omdat de bestuursleden Marokkaans zijn. In 2017 was er wel subsidie van 

de gemeente maar de subsidieaanvraag voor 2018 is te laat gedaan. Er is toen meer geld 

gevraagd omdat de stichting met een nieuw bestuur iets nieuws wilde neerzetten maar er 

werd een afwijzing gegeven door de gemeente dat het niet ging voor dat geld en alleen de 

huur werd betaald. 

 

Ouderenpartij Diemen adviseert de stichting om er iemand bij te halen die verstand heeft van 

hoe zo’n stichting moet worden gerund. Er zitten geen mensen in die contacten kunnen 

leggen met instanties. 

 

De heer Amrani zegt dat daar wel een kern van waarheid in zit. De stichting moet niets maar 

doet het met liefde. 

 

Ouderenpartij Diemen stelt dat de gemeente ook niets hoeft maar dat dit niet de manier is 

om met elkaar te werken. 

 

De heer Amrani geeft aan dat de stichting de banden met de gemeente wil versterken. Er 

zijn al een aantal gesprekken geweest met de gemeente en geprobeerd wordt om voor 2019 

wat meer subsidie te krijgen om de organisatie goed neer te zetten. 

 

Ouderenpartij Diemen adviseert de heer Amrani om ervoor te zorgen dat de stichting goede 

begeleiding krijgt zodat het volgend jaar beter loopt. 

 

De heer Amrani zegt dat dit zeker gedaan zal worden. 

 

PvdA geeft aan dat de fractie graag wil kennismaken met de nieuwe ideeën die de stichting 

heeft maar er wordt te makkelijk de koppeling gelegd met meer subsidie. Verwacht wordt dat 

de gemeente goed kijkt naar hoe reëel de subsidieaanvraag is. De fractie wil graag 

meedenken hoe activiteiten kunnen worden vormgegeven voor Marokkaanse mensen of 

eigenlijk alle mensen in Diemen. Hiervoor zal een afspraak worden gemaakt. 
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CDA begrijpt dat de stichting voor 2018 niet meer subsidie van de gemeente heeft 

ontvangen dan voor de huur maar met bonnetjes had kunnen worden aangetoond welke 

activiteiten er zijn geweest. Zijn er in het afgelopen jaar geen andere activiteiten geweest? 

 

De heer Amrani is het bekend dat voor het verkrijgen van subsidie voor activiteiten bonnetjes 

moeten worden ingeleverd maar niemand in het bestuur heeft dat gedaan. Niet bekend is of 

het bedrag moet worden voorgeschoten en dat lukt niet omdat de meeste mensen alleen 

AOW hebben. De stichting wil in 2019 een bredere doelgroep bereiken zoals jongeren, 

vrouwen et cetera. Er wordt niet toegekomen aan het sociale aspect van de maatschappij als 

de stichting alleen maar bezig is met het verkrijgen van subsidie. 

 

Ons Diemen gaat ervan uit dat er sprake is van een communicatieprobleem in de manier van 

kijken naar de dingen. Het is logisch dat de gemeente om bonnetjes vraagt voordat een 

subsidie kan worden afgerekend. Als er goede ideeën zijn moeten die op papier worden 

gezet. De stichting kan samen met de heer Portegijs een goed plan opstellen. 

 

D66 is blij dat de werkgroep subsidies een uitnodiging tegemoet kan zien zodat kan worden 

gezien wat er met de subsidies in Diemen gebeurt. Huurt de stichting één ruimte of het hele 

gebouw. Als er één ruimte wordt gehuurd is het niet gek als de scouting ook het gebouw in 

kan. 

 

De heer Amrani zegt dat dit onduidelijk is maar dat de stichting de banden met Scouting 

Nederland niet wil kwijtraken. De gemeente moet zich hiermee bemoeien omdat de 

gemeente een contract heeft met de scouting om het pand te beheren. Assalaam hoort een 

contact te krijgen van de scouting maar dat is tot nu toe niet gezien. Daar is veel over 

gemaild en na zes maanden werd duidelijk dat het contract niet bestond. Hierover is ook 

contact geweest met de gemeente. Afgelopen dinsdag is een gesprek geweest met Frank 

van de gemeente over waar de stichting naar toe wil, dat ging ook over het gebouw van de 

scouting en Frank zou de stichting daarbij helpen. De stichting wil geen gezeur met de 

scouting over de indeling, de tijden et cetera. 

 

VVD vraagt of Assalaam daar een concrete ruimte huurt en hoeveel mensen daar dan 

komen. 

 

De voorzitter stelt voor dat de commissie subsidies dat soort vragen stelt bij het bezoek aan 

de stichting. 

 

De heer Amrani zou het eigen logo op het gebouw willen hebben. Daar is al enige tijd 

geleden toestemming voor gevraagd maar tot nu toe is er geen antwoord gekomen. De 

stichting wil activiteiten organiseren tijdens de ramadan want nu gaan de mensen hiervoor 

naar Amsterdam. 

 

PvdA merkt op dat de raad geen overzicht heeft gekregen van de subsidieaanvragen en de 

beoordeling daarvan. 

 

De griffier meldt dat alleen voor bedragen boven de € 10.000 een overzicht wordt verstrekt. 
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PvdA begrijpt van de inspreker dat er een bedrag is aangevraagd dat meer was dan 

voorheen maar dat het nog steeds om een klein bedrag ging van onder de € 10.000 en dat 

dit niet of niet geheel is toegewezen. 

 

De voorzitter stelt voor dat de vraag schriftelijk wordt gesteld hoe dit in zijn werk gaat en wat 

hierbij de rol van de raad en van het college is. 

 

Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.44 uur. 


